
 

Motion 

Till Hudiksvalls kommunfullmäktige 

”Ko på rot” – en väg till mer lokala råvaror i kommunens verksamheter 
 
Härjedalens kommun har infört ett koncept med upphandling av kor på rot som vi kan ta efter. 
Konceptet innebär att kommunen tecknar avtal med djuruppfödare i kommunen om köp av 
nötdjur i kalvstadiet. När djuren är slaktfärdiga slaktas de och blir till mat på kommunens 
äldreboenden och skolor. Enligt Härjedalens upplägg beror det framtida priset på antalet dygn 
varje djur föds upp och hur mycket det väger vid slakt.  
 
Kocken i det storkök i Sveg som levererar mat till Härjedalens äldreboenden har uttalat att han 
inte hade föreställt sig att man kunde få laga så fin mat i storkök - mat som dessutom är 
uppskattad av deras matgäster. 
 
När äldreboendena och våra skolor serverar välsmakande mat av högre kvalitet från 
närproducerat kött bidrar vi till ett hållbart samhälle. Kommunen stöttar därmed lokala 
kämpande lantbrukare som inte gett upp och bidrar till en ökad självförsörjningsgrad.  
 
Mot bakgrund av ovanstående och i enlighet med Agenda 2030 mål 12 föreslår Kristdemokraterna 
att kommunfullmäktige beslutar: 
 

Att uppdra till tekniska förvaltningen att utifrån erfarenheterna från Härjedalens kommun 
införa konceptet upphandling av ”Ko på rot”. 
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